
GMR Jaarverslag 2020
Voor het schrijven van een jaarverslag is het altijd even schakelen in het onderwijs tussen
schooljaren en kalenderjaren. Na drie corona golven, twee periodes van thuisonderwijs,
wisselende vormen van lockdowns en verschillende versoepelingen geldt dit helemaal.
Vandaar dat ik dit jaarverslag wil beginnen met het bedanken van Katie Roosemalen
(bestuursondersteuner) en Janneke Zetzema (GMR-lid) voor het schrijven van de gedegen
notulen in 2020. Wie schrijft, blijft bij de tijd!

Intensief
Ondanks corona had de GMR het geluk het hele jaar door met in achtneming van de regels
live te kunnen vergaderen. Een prettige bijkomstigheid gezien de soms stevige onderwerpen
die op de agenda stonden en het intensieve contact, dat met het bestuur is onderhouden in
verband met het wederzijdse afscheid van GeertJan Nelson als directeur bestuurder van
Stichting ABSA, de financieel precaire situatie waarin de stichting zich tijdelijk bevond en de
interne communicatie. Voor wat betreft dit laatste heeft de GMR op basis van de opgedane
ervaringen in 2020 dan ook veel vertrouwen in het initiatief van het bestuur om onder leiding
van Monica de Waal de organisatiestructuur opnieuw onder de loep te nemen en waar nodig
te herijken.

Financiën
Zowel de begroting 2020 als het jaarverslag 2019 is ter tafel geweest. Nadat de financiële
werkgroep van de GMR deze onderdelen wederom terdege had voorbereid, heeft de GMR
positief advies uitgebracht, waarbij enkele kanttekeningen ter overweging zijn doorgestuurd
naar het bestuur. De GMR heeft er met name op aangedrongen om haast te maken met het
in staat stellen van alle directies een vinger aan de pols te kunnen houden voor wat betreft
de lopende uitgaven om ook daadwerkelijk binnen de begroting te kunnen blijven.

Veiligheidsplan
Ook heeft Francis Engels in 2020 de GMR een uitgebreide presentatie gegeven van het
ABSA veiligheidsplan, dat zij in opdracht van het bestuur had opgesteld. Onderdeel van dit
veiligheidsplan zijn 4 protocollen (*). Na een aantal kleine wijzigingen en het toevoegen van
een oplegger ter verdieping van de inhoud heeft de GMR instemming verleend. Aardig om te
vermelden is wellicht, dat het één tot het ander heeft geleid en Francis Engels sinds januari
2021 onze tijdelijke notulist is tot er een nieuwe bestuursondersteuner is gevonden.

GMR
Bij het schrijven van dit jaarverslag is de GMR weer compleet en zijn alle scholen
vertegenwoordigd met zowel een personeelslid als een ouderlid. Wel moest abbs Zuiderzee
het door omstandigheden in de laatste helft van 2020 zonder personeelslid stellen. Om dit te
ondervangen heeft de directeur nu zelf tijdelijk zitting genomen in de GMR. Hoewel dit
binnen ABSA Scholengroep niet gebruikelijk is, mag het wettelijk wel en daarenboven
waarderen wij het bijzonder, dat Karin Brandenburg de tijd en moeite wil investeren om het
probleem om te kunnen lossen.
Overigens is Anno Pander nog steeds voorzitter om na het afscheid van GeertJan Nelson de
continuïteit enigszins te waarborgen tijdens en vanwege de soms lastige situatie, die corona
met zich meebrengt. De bedoeling is, dat hij zijn periode van 3 jaar volmaakt voor hij daarna
het stokje overdraagt.



Feestelijkheden
De thema-avond voor de leden van de (G)MR, directies en bestuur heeft tot nog toe helaas
niet plaats kunnen vinden. Na deze avond twee keer te hebben moeten afstellen, hopen we
nu, dat de studiedag ter ere van het 12,5 jarig jubileum, die het bestuur en de directies op
initiatief van de GMR hebben gepland op 14 januari 2022 wel doorgang kan vinden!

Overige onderwerpen
Een jaarverslag, dat zich verliest in details wordt onleesbaar en daarom dient hier alleen nog
de behandeling van het aangepaste functieboek, het zitting nemen van Saskia Janssen als
GMR-lid in de bijbehorende geschillencommissie en het instemmen met de Amsterdamse
toelage voor leerkrachten PO vermeld te worden. Voor hetgeen er verder is besproken en
gedaan verwijs ik geïnteresseerden graag naar de notulen op www.absascholengroep.nl

Tot besluit
Het jaarverslag van 2019 eindigde met de hoop, dat de GMR ook in 2020 haar steentje aan
de stichting bij zou kunnen dragen. Het bleek achteraf op alle gebied en wereldwijd een
bijzonder roerig corona-jaar te zijn, maar met dank aan de leden van de GMR voor hun inzet
en betrokkenheid meen ik te mogen schrijven, dat dit ruimschoots is gelukt. Hoewel een
dergelijk jaar ook maant om voorzichtig te zijn met het doen van voorspellingen, ga ik
ervanuit, dat de GMR ook in 2022 haar rol goed zal kunnen vervullen. Per slot van rekening
blijft vertrouwen de basis van ABSA Scholengroep. Wat er ook gebeurt.
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